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E M L É K E Z T E T Ő 
a Rejtő Sándor Könny űipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

2016. november 8-án tartott ülésér ől 
 
Helye: 103. tanácsterem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
Dr. Koltai László levezető elnök megállapította, hogy a tanácsülésen a 18 szavazati jogú tanácstag 
közül jelen van 15 fő. 
Kimentette magát Dr. Oroszlány Gabriella, további 2 szavazati jogú tag nem jelent meg. Kiss 
László és dr. Zoller Vilmos tanácskozási jogú tagok jelezték, hogy nem tudnak ma jönni. Új 
képviselőt is köszöntünk az ülésen: Szabó-Zsidai Krisztinát a nem oktató dolgozók választották 
Juhászné Reisz Judit helyett, aki elment. 
Dr. Koltai László megállapította, hogy a Kari Tanács szavazatképes.  
Dr. Kisfaludy Márta intézetigazgatói szavazati jogával dr. Hottó Éva fog élni. 
Dr. Horváth Csaba intézetigazgatói szavazati jogát dr. Kormány Eszterre ruházta át. 
Az emlékeztető hitelesítésére felkérte Bodáné dr. Kendrovics Ritát. 
Az ülésről hangfelvétel készült, mely a Dékáni Hivatalban hozzáférhető. 
 
Dr. Koltai László kérte, hogy az első napirendi pontot szakonként tárgyalja és szavazza meg a 
tanács. Kérte továbbá, hogy a jóváhagyás vonatkozzon az esetleges javításokra és későbbi 
korrekciókra, amit valószínűleg muszáj lesz majd megtenni, hiszen most is felfedezhetők apróbb 
elírások, hibák. A Kari Tanács a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta (15 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás). 
 
1. Az ipari termék- és formatervez ő mérnöki alapszak (nappali tagozat) átdolgozott kép zési 
programja (BSc-E tanterv) 
Előadó: Dr. Kisfaludy Márta 
Nem változott nagyon, de új specializációk vannak, a régi modulokból kialakítva. Néhány szabadon 
választható tárgyból kötelezően felveendő tárgy lett (pl. művészettörténet), mert ezek 
elengedhetetlenek a képzésben. Van project munka tantárgy is és a gyakorlat aránya megfelel az 
elvárásoknak (60%). Az új tárgyaknál lehetőség van a tematika frissítésére, aktualizálására. Az 
ajánlott szakirodalomnál is törekedtek modern kiadványok szerepeltetésére.  
Dr. Gregász Tibor az Integrált irányítási rendszerek tárgy előadás és gyakorlat eltérő számait 
észrevételezte két különböző szakon. Dr. Koltai László elmondta, hogy ez nem elírás, a különböző 
tantervekhez igazodva máshogy kellett alakítani a gyakorlati órák arányát, sajnos ezeket a 
kurzusokat majd külön kell tartani a különböző szakokon. 
Dr. Kisfaludy Márta hiányolja a tárgyleírásoknál a félév jelzését, de a hallgatók szerint ez nem 
gond, a mintatantervekben úgyis benne van. 
Bodáné dr. Kendrovics Rita a másik kartól kapott tárgyleírás formátumának egységességét 
hiányolja. 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta az ipari termék- és formatervező mérnöki BSc szak új KKK 
szerint átalakított képzési programját (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
2. A környezetmérnöki alapszak (nappali és levelez ő tagozat) átdolgozott képzési programja 
(BSc-E tanterv) 
Előadó: Dr. Mészárosné dr. Bálint Ágnes 
a program eléggé át lett alakítva, pl. több kémia van benne, és szigorúan be kellett tartani a KKK 
előírásait. Új specializációk lettek kidolgozva: Környezetvédelem a közigazgatásban és a Zöld 
energia, ami a megújuló energiákkal foglalkozik. Szaniszló Albert ismerteti a változásokat a zöld 
energia specializáció tantervében. A megújuló energiaforrások tárgyban első félévben a szél-, 
második félévben a napenergia felhasználását tárgyalják majd. 
A törzstárgyaknál a Környezetgazdaságtan helyett környezetgazdálkodás lesz a tárgy neve. 
Bodáné dr. Kendrovics Rita elmondja, hogy a környezetvédelem a közigazgatásban 
specializációban is van egy környezetgazdálkodás és településfejlesztés spec. tárgy és nem 
szerepelhet egy tárgy a törzstárgyaknál és a specializációknál is. Javaslat: maradjon a 
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környezetgazdaságtan és a tartalmát alakítsák át. Papp Zsolt jelezte, hogy a specializációknál nem 
mindenhol három félévre vannak elosztva a tárgyak, ez az ösztöndíj  számításnál is gond lehet. Dr. 
Mészárosné dr. Bálint Ágnes elmondta, hogy félreértés volt, hogy az utolsó két félévre kell tenni a 
specializációk tárgyait, ezt korrigálni szükséges. Dr. Koltai László kéri, hogy a változtatásról most 
szülessen döntés, így Bodáné dr. Kendrovics Rita az ülés után minden körülményre figyelemmel 
átalakítja úgy a specializáció tantervét, hogy három félévre terjedjen ki. Papp Zsolt kérdésére a 
specializáció felelőse elmondta, hogy a környezetvédelem a közigazgatásban specializáción az 
ismeretlen nevek a tárgyfelelősök között olyan ipari szakemberek, akik ezzel foglalkoznak illetve az 
Alba Regia Műszaki Karunk Geoinformatikai Intézetében dolgoznak és korábban már oktatták ezt. 
Dr. Kisfaludy Márta hiányolja a szakirodalomnál az évszámokat illetve néhány helyen a tól-ig 
kreditszámot. 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a környezetmérnöki BSc szak új KKK szerint átalakított 
képzési programját (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás).  
 
3. A könny űipari mérnöki alapszak (nappali és levelez ő tagozat) átdolgozott képzési 
programja (BSc-E tanterv) 
Előadó: Dr. Koltai László 
Nagy változás nem történt, maradt a 3 specializáció. Az elmélet és gyakorlat aránya megfelel az 
elvárásoknak.  
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a könnyűipari mérnöki BSc szak új KKK szerint átalakított 
képzési programját (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás).  
 
4. A könny űipari mérnöki mesterszak (nappali és levelez ő tagozat) átdolgozott képzési 
programja (MSC –E tanterv) 
Előadó: Dr. Koltai László 
A soproni tantárgyleírások még nem érkeztek meg. A levelező képzésben több konzultáció van, 
félévenként 5. A gyakorlat- elmélet arányát is pontosítani kell még. A ruhaipari specializáció eltűnt, 
mert reméljük, hogy lesz ITF mesterképzés. Gál Csongor kérdésére Dr. Koltai László elmondta, 
hogy miért kell a szakot a Nyugat-magyarországi Egyetemmel együtt oktatni.  
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a könnyűipari mérnöki MSc szak új KKK szerint átalakított 
képzési programját (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás).  
 
5. Egyebek 
Dr. Kisfaludy Márta bejelentette, hogy dr. Juvancz Zoltán lett az Év kutatója illetve végzett ITF-es 
hallgatónk, Bagi Zsófia lett a Leginnovatívabb szakdolgozat cím nyertese idén először az 
egyetemen (konzulense Dr. Kisfaludy Márta). Gratulálunk mindkettőjüknek!   
Pásztor Ildikó bejelentette, hogy a kar a Terméktervező Intézetbe egyetemi tanári pályázatot 
hirdetett meg. Az elbírálás folyamata nagyon hosszú, ha minden testület támogatja, szeptembertől 
történhet meg a kinevezés.  
Papp Zsolt a Gólyabál időpontjáról tájékoztatott, november 15-én lesz, kérte, hogy a zárthelyi 
dolgozatokat lehetőleg ne a következő napra időzítsék a tanárok. A Rejtő HÖK „Életképek a 
Rejtőn” címmel fotópályázatot hirdetett, nem csak hallgatóknak, dolgozók is pályázhatnak. A 
képeket fel lehet használni majd a kiadványokhoz, marketing célokra is. 
Dr. Koltai László örömmel mondta el, hogy 2017-ben az ágazati érettségi tárgyakat felvételi 
tárgyként beszámítja a minisztérium, így a szakközépiskolások is többen tudnak hozzánk 
jelentkezni. 
Dr. Mészárosné dr. Bálint Ágnes mindenkit szeretettel invitál a november 17-19. között 
megrendezendő ICEEE  nemzetközi konferenciára, akár előadóként is. 
 
Az évzáró kari ünnepség december 20-án lesz. 
 
Dr. Koltai László megköszöni a részvételt és az ülést bezárja. 
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Határozatok 
 
 
RKK-KT-LIII/24/2016 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta az ipari termék- és formatervező mérnöki Bsc szak képzési 
programját. (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 
 
RKK-KT-LIII/25/2016 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a környezetmérnöki Bsc szak képzési programját. (15 igen, 
0 nem, 0 tartózkodás) 
 
RKK-KT-LIII/26/2016 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a könnyűipari mérnöki Bsc szak képzési programját. (15 
igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 
 
RKK-KT-LIII/27/2016 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a könnyűipari mérnöki MSc szak képzési programját. (15 
igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 

k.m.f.  
 
 
Az emlékeztetőt készítette: Pásztor Ildikó            
 
 
Hitelesítette: Bodáné dr. Kendrovics Rita 


